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Betreft: Art. 9 lid 3a vragen inzake Eigen Risico Zorgverzekering mag niet leiden tot zorg 
mijden 

Datum: 25 september 2017 

Geacht college, 

GroenLinks Breda wil dat mensen met een kleine portemonnee de zorg krijgen die ze nodig 
hebben. Het komt te vaak voor dat mensen zorg nodig hebben en niet naar de huisarts gaan, 
omdat ze bang zijn doorverwezen te worden naar een specialist die ze dan uit hun eigen 
portemonnee moeten betalen. GroenLinks Breda wil een tweedeling in de maatschappij, 
waarbij alleen de mensen die voldoende geld hebben goede zorg krijgen, voorkomen. De 
gevolgen van zorg mijden zijn niet alleen voor deze mensen zelf, maar ook voor de 
maatschappij, wat GroenLinks betreft, niet acceptabel. 

(GroenLinks wil dat voor mensen die in armoede leven, het eigen risico door de Gemeente 
wordt overgenomen.) 

In het Armoedebeleid geeft het college aan de mogelijkheden voor het overnemen van het 
eigen risico door de Gemeente te onderzoeken (op pagina 14) 

6.Aanpassing aanbod/diensten 

Sinds 1januari1999 heeft de gemeente in het kader van het minimabeleid een collectieve 

zorgverzekering voor minima. Uitvoerder is CZ. Sinds 1 januari 2015 is de verzekering 

uitgebreid met een pakket speciaal voor mensen met hoge zorgkosten. Vanaf 2017 biedt Cl 

gemeenten de mogelijkheid het eigen risico door de gemeente te laten betalen. Deze optie 

wordt in de eerste helft van 2017 verkend; dan zijn inmiddels ook de ervaringen van een 

pilotgemeente bekend. De consequenties voor klant en Gemeente Breda worden daarna in 

kaart gebracht. De kans bestaat dat zorgverzekeringen moeten worden aanbesteed. Hier 

komt waarschijnlijk meer duidelijkheid over in het tweede kwartaal van 2017. 

Inmiddels is het tweede kwartaal ruim voorbij, en hebben wij niets vernomen hierover. 
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GROEN. 

Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college : 

1. Zijn de uitkomsten van bovenvermelde onderzoeken en de financiële gevolgen voor 
Breda bekend, en kunt u die met de Raad delen? 

2. Hoe gaat u de uitkomsten in uw beleid verwerken en is het mogelijk dat u voor de 
begroting met een uitgewerkt plan naar de Raad komt? 

Met vriendelijke groet, 

Marike de Nobel 
fractie GroenLinks Breda 
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